ANNOUNCEMENT

Regarding the procedure of Inquiring for Quotations
The text of this announcement is approved by the decision of the quotes procedure committee

N 3 from 25.07.2017, and is being published according to Article 14 of the Law
"On Procurements" of Republic of Armenia.

The code of the Inquiring for Quotations YM-IQ-17/13
The Customer, Yerevan municipality, which is located at the 1 Argishti Str, Yerevan, RA, is announcing the quotes procedure.

The participant who won the Inquiring for Quotations according to the defined order may sign a contract about “Providing services” (hereinafter contract).

 The subject of procurement is services of cars maintenance and service for Yerevan municipality needs.

According to the terms of Article 7 of the Law “On Procurements” of RA, all entities in spite of the state of their, in spite of being a foreign entity, organization, having no citizenship are permitted to participate in the process of procurement.

The invitation contains a list of persons who do not have the right to participate in the Inquiring for Quotations, as well as criteria for the qualifications of participants, evaluations and a list of required documents.

The winner is determined from the number of participants who meet the requirements of the invitation based on the principle of preferring a minimum bet.
The persons who were announced bankrupt, have overdue debts of social and tax payments of RA, has been convicted of economic activity or public services previous three years by the time of filling the application, except those cases when the conviction has been defined by the law or is canceled, which are included in the procurement process without the right to participate in the list of participants.

 The participant must have obligations required by the invitation of the professional activities of contract: professional experience, technical resources, financial resources, labor resources.

For receiving an Inquiring for Quotations invitation to bid in hard copy it is necessary to apply to the Customer till 11:00 of the 7-nd day starting from the day of publication of this announcement.

For transmission of the Invitation to Bid in hard copy it is required to remit 1000 (one thousand) AMD to the bank account 247010087184 of “Departmental Buildings Operation and Maintenance” CSC in “Ardshininvestbank”.  The Customer is obliged to provide the Invitation to Bid within during the day after receiving the requested payment copy.

The bids must be submitted by armeps.am/epps website, at 11:00 on the 7-nd day starting from the day of publication of the announcement.

According to the terms of the Law “On Procurements” of RA, the complaints regarding the Inquiring for Quotations are presented to Procurement Appeal Committee (1 Meliq-Adamyan str., Yerevan, RA), according to the terms of the Invitation of Inquiring for Quotations. Payment of 30000 (thirty thousand) AMD is required for the complaints to the bank account 900008000482 of the Ministry of finances of RA.

Participants have to present to the Customer all documentation required by the tender documents of the Inquiring for Quotations to evaluate conditions have been met if required.

To get additional information about the procedure, contact the secretary of the procedure G. Muradyan.
tell: +374 11 514373
mail: gor.muradyan@yerevan.am

Customer: Yerevan municipality
ОБЪЯВЛЕНИЕ

О ЗАПРОСЕ КОТИРОВОК

Данный текст утвержден решением

Комиссии о запросе закупок N 3 от 25.07.2017г.

и публикуется согласно 14 статье закона РА «О закупках»

Код процедуры котировок  МЕ-ЗК-17/13
Заказчик, Мэрия г. Еревана, находящийся по адресу ул. Аргишти 1, г. Ереван, РА, объявляет запрос котировок.

Победившему участнику запроса котировок в установленном порядке будет предложено подписать контракт по закупке товаров (далее контракт).

Предметом закупки являются услуги по хранению и техническому обслуживанию автотранспортных средств для нужд Мэрии г. Еревана.

Согласно условиям 7-ой статьи закона «О закупках», заявки открытой процедуры могут предъявить все лица вне зависимости от того, являются ли они иностранными физическими лицами, организацией или лица, не имеющие гражданство.

Приглашением представлены список лиц, не имеющих право на участие в запросе котировок, а так же критерии квалификации участников, оценивания и список требуемых документов.

Победитель определяется из числа участников, которые удовлетворяют требованиям приглашения, основанной на принципе отдавать предпочтение минимальной ставке.

В открытой процедуре не могут участвовать лица, которые в судебном порядке были объявлены банкротом, имеют запоздалые долги в сфере налоговых и обязательных социальных выплат РА,  и чьи представители исполнительного органа в предыдущие три года до предъявления заявок были признаны виновными в экономической деятельности или в государственной службе, кроме тех случаев, когда судимость по закону была аннулирована или отменена,согласно порядку, установленным законом, которые включены в список, не имеющих право на участие в процессе закупок.

Для исполнения обязательств предусмотренных контрактом, участник, согласно требованиям приглашения, должен иметь профессиональную деятельность соответствующую деятельности, предусмотренных контрактом, профессиональный опыт, технические средства, финансовые средства, трудовые ресурсы.

Для получения приглашения запроса котировок в документальной форме необходимо обратиться к заказчику до 11:00 часов 7-го дня с момента опубликования данного объявления. 

Для получения приглашения запроса котировок в документальной форме необходимо плата в размере 1000  (одна тысяча) национальной валюты РА, которая должна быть переведена в «Ардшинбанк» на рассчетный счет ЗАО «Эксплуатация и содержание ведомственных зданий» Мэрии г. Еревана N 247010087184. Заказчик обязуется после получения платежных поручений в течение дня предоставить участнику приглашение запроса котировок.

Заявки запроса котировок, необходимо предоставить в электронной форме по веб-сайту armeps.am/epps, до 11:00 часов 7-го дня, считая со дня опубликования данного объявления. 

Согласно условиям закона «О закупках» РА жалобы, относительно запроса котировок, должны быть предъявлены в Апелляционный совет закупок (по адресу ул. Мелик-Адамян 1, г.Ереван). Для предъявления жалобы требуется плата в размере 30000 (тридцать тысяч) национальной валюты РА на рассчетный счет 900008000482 министерства финансов РА.
Для оценки соответствия квалификационных данных участников условиям, установленным  приглашением запроса котировок, участники должны предъявить Заказчику документы, предусмотренные  приглашением открытой процедуры.
Для получения дополнительной информации обращаться к секретарю комиссии о запросе котировок Г. Мурадяну.

Тел: +374 11 514216

Эл.почта: gor.muradyan@yerevan.am
Заказчик: мэрия г. Еревана
